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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek, d.d. 13 juli 2021  

Aanwezig  : Peter van Gerven, Kees Henkelman,  
                                  Hendrik-Jan Melissen, Jan Timmers (voorzitter), 
                                  Ben van den Reek en Maria van der Sommen 

 
Gast                        :  
Afwezig  : Rutger Janssens (wijkmanager). 
Versie en datum     : versie 1, 15 oktober 2021.                                                                                                                                                                                                                                                                                          

1. Opening en vaststelling van de agenda.                                                                                                         
Jan Timmers opent de vergadering en heet eenieder welkom.  
Rutger Janssens heeft laten weten dat hij verhinderd is. 
 
De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld.  
 

2. Mededelingen vooraf. 
Er zijn geen mededelingen vooraf. 

3. Vaststelling verslag BV 08 juni 2021. 
Naar aanleiding van het verslag: 
Uitnodiging mw. Jane Pawiroredjo (gemeente): Nu de bijeenkomsten en 
activiteiten weer worden opgepakt zal Peter van Gerven Jane uitnodigen voor 
een bijeenkomst; 
Overleg politieke partijen:  
Gesprek heeft plaatsgevonden. 
Jaarverslag wijkraad 2020: Ben van den Reek merkt op dat in een jaarverslag niet 
de toekomstige ambities behoeven worden opgenomen. Peter licht toe dat dit 
overeenkomstig het format van de gemeente is; 
Afdrachten: Kees Henkelman geeft aan dat de afdrachten aan/voor het stedelijk 
overleg en Signum hebben plaatsgevonden; 
Wijkschouw: Hendrik-Jan Melissen merkt op dat de schouwen v.w.b. “groen” zijn 
afgerond. 
 
Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
 

4. Ingekomen en uitgaande post (Peter van Gerven).                                                                
Deze geven geen aanleiding voor verdere vragen en/of opmerkingen.  

 
5. Rondje langs de werkgroepvelden. 
     Bestuur algemeen (Jan Timmers).  

- Beweegpark: Jan geeft aan dat het beweegpark (de plaatsing van 5 
toestellen) doorgang kan vinden. De financiering is nog niet in 
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overeenstemming met de begroting, maar de verwachting is dat in overleg met 
de gemeente en de leverancier dit goed komt. Wellicht kan de wijkraad hier 
ook mede in voorzien. Het bestuur staat hier niet afwijzend tegenover. Zodra 
het financiële plaatje geheel duidelijk is zal Jan deze uitdaging opnieuw 
inbrengen.  

- Gemeentelijk onderhoudsplan wijk Molenhoek: Hendrik-Jan en Jan blijven 
hiervoor bij de gemeentelijke instanties aandacht vragen. Uit het laatste 
gesprek met Hanno de Hoog blijkt dat de gemeente hieraan aandacht geeft. 

- Parkeren De Hoef/station en Perron 3:  Er is overleg geweest met Frank van 
Weert en hierin zijn de plannen verder toegelicht. 

- Gesprek Sonja Boerman en Aniata Putters over eenzaamheid en 
dementievriendelijke wijken: Dit gesprek heeft inmiddels plaatsgevonden. De 
centrale vraag is hoe we de wijkbewoners kunnen bereiken. Dit gebeurt op 
diverse manieren, waarbij het “spontane” persoonlijke contact de voorkeur 
verdient. We hebben afgesproken dat we met Sonja en Anita en een 
vertegenwoordiging van BijBomans en Buurtbijen na de vakantieperiode een 
nieuwe afspraak maken om te bezien of wij hier als wijkraad meer aandacht 
aan kunnen geven. 
Peter zal de informatie van Sonja toesturen; 

- Overleg met schoolbestuur: Er heeft overleg plaatsgevonden met het 
schoolbestuur waarbij Ad Prince en Ingrid Nijskens aanwezig waren.  
Samenvattend: 
-     de geprognotiseerde schoolbezetting is niet zodanig dat we op korte 
termijn niet meer kunnen besschikken over onze lokalen;- 
-     vervolgoverleg over gemeenschapelijke/wederzijdse activiteiten; 
-     gebruik en onderhoud van de door ons en anderen gebruikte ruimten 
(vernieuwing toiletgroepen en uitbreidingsmogelijkheden ruimte voor 
BijBomans). 

- Stedelijk overleg wijkraden: Zowel Jan als Peter zijn verhinderd om aan het 
overleg deel te nemen. Peter zal een bericht van verhindering sturen. 

 
BijBomans (Ben van den Reek) 
Jan brengt de complimenten over voor de aankleding binnen en buiten van 
BijBomans.  
Ben geeft aan dat het overleg met het schoolbestuur op 18 september een 
vervolg krijgt. 
Aandachtspunten samenvattend: 
- Het organiseren van een speelgoedbeurs in samenwerking met de school; 

- De aanschaf van een stofzuiger en een Senseo koffiezetter; 
- Open dag en viering 5-jarig bestaan BijBomans. Het bestuur besluit de 

gepland staande datum hiervoor uit te stellen totdat duidelijk is dat de huidige 
coronamaatregelen versoepeld zijn. 

 
Communicatie (Maria van der Sommen) 
Maria geeft aan dat de werkgroep haar werkzaamheden een herstart heeft 
gegeven: 
- Het voornemen om meer aandacht te geven aan activiteiten in de wijk 

(bijvoorbeeld een fotosessie van de molen); 
- Het voornemen voor een nieuwe rubriek “In gesprek met ….”.  
- De papieren nieuwsbrief wordt ook digitaal uitgebracht; 
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- Nieuwe leden voor de werkgroep werven. Dit onder de aandacht brengen van 
nieuwe wijkbewoners. 
 

Financiën en Fondswerving (Kees Henkelman) 
Geen bijzonderheden.  
 
Openbare en sociale veiligheid (Peter van Gerven): 
Geen bijzonderheden. Blijft staan: 
- De resultaten van de wijkveiligheidsscan worden afgewacht. 
- Na de zomervakantie zal hij een herhalings-/onderhoudscursus voor het 

diploma reanimatie/AED organiseren ervan uitgaande dat hier voldoende 
belangstelling voor is en de coronamaaatregelen dit toelaten. 

 
Groen (Hendrik-Jan Melissen) 
- Onderhoudsplan gemeente: blijft de aandacht houden.  
- Wijkschouw: deze is v.w.b. groen afgerond, echter nog niet voor infra.  
- Aanschaf wijkmeubilair (b.v. bankjes): De vraag ligt voor of de wijkraad kan/wil 

bijdragen aan het plaatsen en onderhouden van wijk-/straatmeubilair. Kees 
stelt dat het wijkraadbudget dit toelaat en er dus ruimte is voor het bijdragen 
aan voor de wijk nuttige zaken (zoals bankjes bij de Hoef).. 

- Buiten beter app. Hendrik-Jan geeft aan dat het proces voor de Buiten beter 
app. minder goed fuctioneert. Het is onhandig om hier met de zg. “no reply”-
functie te werken. Met name de opvolging van de meldingen en de 
terugkoppeling hiervan naar de melder verloopt niet altijd even goed en niet 
consequent. Een voorbeeld hiervan zijn de meldingen m.b.t. overlast plaatsing 
elektrische scooters. Dit zal hij opnemen met Rutger Janssens. Tevens 
agenderen voor het bewonersradenoverleg ’s-Hertogenbosch Oost. 

 
Infra (Hendrik-Jan Melissen) 
- Geen aanvullende bijzonderheden.  

 
6. Wat verder nog ter tafel komt/rondvraag. 
Er komt niets meer ter tafel en van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
 
7. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun inbreng. 
 

 
De informatie verzonden met dit (e-mail) bericht is vertrouwelijk en uitsluitend 
bestemd voor de geadresseerden. Gebruik van deze informatie door anderen dan de 
geadresseerden is, zonder voorafgaande toestemming van de rechthebbende, 
verboden. De Stichting Wijkraad Molenhoek staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een gezonden (e-mail) bericht, noch voor de 
ontvangst hiervan.  
 

 


